
Rada Miejska w Rogoźnie 
Radni - sesja 

Protokół nr 35/2020 

XXXV Sesja w dniu 27 lipca 2020  

Obrady rozpoczęto 27 lipca 2020 o godz. 18:00, a zakończono o godz. 21:16 tego samego dnia. 

1. Otwarcie obrad sesji oraz sprawdzenie quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Tomasz Chudzicki 

2. Katarzyna Erenc-Szpek 

3. Henryk Janus 

4. Roman Kinach  

5. Longina Maria Kolanowska 

6. Sebastian Mirosław Kupidura 

7. Hubert Kuszak 

8. Maciej Adam Kutka 

9. Jarosław Łatka 

10. Adam Nadolny 

11. Krzysztof Nikodem 

12. Bartosz Perlicjan 

13. Paweł Wojciechowski 

14. Ewa Teresa Wysocka 

15. Łukasz Andrzej Zaranek 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Łukasz Zaranek poddał pod glosowanie wniosek radnego Huberta Kuszaka. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Radnego Huberta Kuszaka o dodanie punktu "Wolne głosy i wnioski" do porządku obrad do 

bieżacej sesji z akceptacją P. Burmistrza na podjęcie przez radę decyzji..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (8) 



Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (3) 

Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

 

Radny Wojciechowski złożył propozycję zmiany porządku obrad: 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Wojciechowskiego o wprowadzenie punktu Wolne głosy i wnioski jako punkt 3 w 

porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (3) 

Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) wyrażenia woli na przystąpienie do opracowania wniosków o dofinansowanie z funduszu 

dróg samorządowych 

 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Roman Szuberski i wyjaśnił, że ze względu na krótki 

termin złożenia wniosków sesja została zwołana w trybie nadzwyczajnym. 

Pan radny Paweł wojciechowski zapytał, dlaczego wyszczególnionych jest tylko 5 pozycji dróg, 

bo jest więcej dróg spełaniających wymogi, ulica Żurawia, Topolowa, Rózana kolejny etap? 

Pan kierownik Andrzejczak wskazał, że ulica Żurawia to ulica, która uzyskałaby najmniejsza 

ilość punktów, brak komunikacji, szkoły, nie łączy się z drogą wyższego rzędu itp., ulica 

Topolowa ma projekt nieważny, a co do ulicy Różanej, to najpierw powinien zostać skończony 

etap pierwszy, bo mieszkańcy innych ulic też czekają na remonty po kilka lat. 

Radny Wojciechowski powiedział, że ulica Żurawia posiada projekt ukończony i niczym nie 

odbiega w kwestii punktacji od przebudowy drogi w Parkowie, ponieważ to ta droga jest w polu. 

Odnośnie drogi Topolowej radny podkreślił, że jest ona najdłużej czekającą drogą w kolejce. A 

jeżeli chodzi o ulicę Różaną, to dobrze by wykonać ją od początku do końca, podobnie jak ulicę 

Seminarialną. 



Pan Paweł Andrzejczak zaznaczył, że przy ul Topolowej ważne sa dwa czynniki: koszty i czas, 

ponieważ koszt takiego projektu to min 20 tys zł. 

Pan Wojciechowski zapytał, czy różni się w punktacji ul. Boguniewska w Parkowie od ul. 

Żurawiej? Pan kierownik wskazał, że chodzi o punktowanie peryferyjności dojazdów miejsc 

wiejskich do dużych ciągów. 

Pan Sebastian Kupidura poparł wniosek radnego Wojciechowskiego w sprawie dokończenia 

inwestycji na ulicy Różanej. 

Pan Szuberski zwrócił się do radnego Wojciechowskiego i powiedział, że przez ostatnie 12 lat 

zostało pozyskane więcej środków niż przez 30 lat całego samorządu, a przebudowa ulicy 

Seminarialnej dopiero zostanie rozpoczęta, a budowa drogi Długiej i Seminarialnej jest w 

trakcie. A po konsultacji z wydziałem Burmistrz poinformował, że jest w stanie przygotować 

wnioski o dofinansowanie, ale Rada może zadecydować całkowicie o innych drogach. 

Radny Wojciechowski wskazał, że być może środki na drogi nie zostały pozyskane tak duże 

przez ostatnie 30 lat, bo Gmina pozyskała ogromne środki chociażby na kanlizację. 

Burmistrz powiedział, że rozmowa dotyczy tylko dróg, bo to nie jest aktualnie punkt dotyczący 

wolnych głosów i wniosków. 

Pan Paweł Wojciechowski poinformował, że to żaden sukces pozyskanie takich środków, 

ponieważ taka możliwość stworzyła sytuacja krajowa i gospodarcza. Radny dopytał, dlaczego 

projekt na ul. Topolowa jest nieważny?  

Burmistrz odpowiedział, że każdy projekt ma określoną liczbę lat ważności i ta ilość właśnie się 

skończyła. 

Pan radny Adam Nadolny powiedział, że w mieście wybudowano wiele dróg i przyszedł czas na 

budowę dróg wiejskich  - a nie oponował radny Wojciechowski, kiedy była budowana droga do 

pana radnego Janusa. 

Pan Wojciechowski powiedział, że porównywał tylko ulicę Żurawią z ulicą Boguniewską, bo 

jedna i druga ma podobny przebieg. 

Pan Henryk Janus wyjaśnił, że droga w Gościejewie nie jest drogą do Janusa, bo do Janusa jest 

250 m, a cała droga ma ponad 1000m. Radny dodał, iż dziwne jest to, że Burmistrz spotyka się 

Klubem Radnych i pewne rzeczy ustala i oby nie powtórzyła się sytuacja z drogą Różaną – bo 

zgłoszonych jest do uchwały kilka ulic, a następnie Burmistrz zarzuci, że to Radni wyrzucili z 

projektu niektóre drogi. Kończąc swoja wypowiedź radny poprosił o udzielenie informacji na 

pytanie – czy wszystkie wymienione drogi w projekcie posiadaja kosztorysy, jaki jest okres 

ważności i jaki jest ich łączny koszt?, ponieważ przy tak dużym dofinansowaniu powinny zostać 

wykonane drogi najdroższe, żeby później nie dokładać z budżetu. 



Burmistrz odnosząc się do radnego, powiedział, że to jest tylko propozycja organu 

wykonawczego, a należy brać możliwości finansowe jeżeli chodzi o udział własny. Ważność 

wszystkich dokumentacji wynosi 3 lata od dnia wykonania, a drogi wymienione w projekcie 

posiadają ważną dokumentację. Przekrzykiwanie się, która z dróg jest ważniejsza nie ma sensu, 

Burmistrz przytoczył tu  ulicę Kochanowskiego, która była gotowa a Różana nie była gotowa. 

Pan kierownik Andrzejczak poinformował, że koszt inwestorski pierwszej drogi to kwota ponad 

2,7 mln zł brutto, kolejne drogi w Gościejewie – projekt ważny do 2021 roku wartość 2,5 mln zł, 

oraz 1,2 mln zł brutto, droga w Garbatce projekt z 2019 roku, zgłoszenie w 2020 roku, wartość 3, 

2 mln zł, ul. Żurawia projekt z 2019 roku, zgłoszenie w 2020 roku, wartość ok 1 mln zł.  

Radny Henryk Janus odpowiedział Burmistrzowi, że nikt nie ma pewności, że któraś z tych dróg 

z projektu przejdzie, a Rada może zgłosić pięć dróg, a dyskutować o kosztach można wtedy 

dopiero, gdyby okazało się, że przeszły wszystkie drogi. Radny dodał, że według niego droga w 

Gościejewie odchodząca od drogi nr 11 miałaby największe szanse na dofinansowanie. 

Radny Wojciechowski zaznaczył, że najlepszym wyjściem byłoby złożenie wniosków na 

wszystkie drogi, które spełniają kryteria uzyskania dofinansowania. 

Kierownik Paweł Andrzejczak powiedział, że nie jest w stanie tego zrealizować, ponieważ jest 

sezon urlopowy, a ilość dokumentów do przygotowania jest ogromna. 

Pan radny Wojciechowski powiedział, że końcowy efekt uchwały jest już znany i niepotrzebna 

jest fikcja z drogami w Gościejewie. 

Radny Sebastian Kupidura powiedział, że również może przewidywać wynik głosowania, które 

z dróg zostaną wytypowane (wyrzucone zostaną dwie drogi w Gościejewie) i Radni mają do tego 

prawo, tylko należy się zastanowić czy drugi etap drogi Różanej byłby najbardziej wartościową 

inwestycją. 

Pan Przewodniczący poprosil radnych o wskazywanie propozycji do projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Wojciechowskiego o dodanie w par. 1 ust. 1 pkt. 6 budowa ul. Żurawiej w Rogoźnie i 

pkt. 7 budowa ul. Różanej w Rogoźnie (etap II ).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (3) 

Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 



 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Sebastiana Kupidury o dodanie w par 1. ust 1 pkt. 6 budowa ul. Różanej od 

ulicy Mickiewicza do ul. Wojska Polskiego ( Etap II ).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (3) 

Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Wojciechowskiego o dodanie w par. 1 ust. 1 pkt 6. przebudowa ul. Żurawiej w 

Rogoźnie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (3) 

Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Henryka Janusa o wykreślenie z par. 1 ust 1. punktu 4..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (3) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Ewa 

Teresa Wysocka 

NIEOBECNI (3) 

Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosku radnego Henryka Janusa o usunięcie w par. 1 ust. 1 pkt 3.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (3) 

Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

Pani radna Kolanowska powiedziała, iż ulica Kochanowskiego ma połączenie z ulicą 

wojewódzką, poza tym ulica Kochanowskiego już dawno ma pełną dokumentację i jakiś czas 

temu był inny klub większościowy i wtedy została przeglosowana ulica Różana, która nie miała 

dokumentacji. 

Pan radny Kupidura odpowiedział, że radna Kolanowska nie rozumie jego słów, ponieważ on nie 

jest przeciwko ulicy Kochanowskiego, a łącznik ulicy Kochanowskiego z drogą wojewódzką nie 

ma nawet nazwy, a droga Różana ma wielka szansę na realizację. 

 

Pan Szuberski uściślił, że pierwszy etap ulicy Różanej łączy się z drogą gminną, natomiast ulica 

Kochanowskiego z drogą gminną i powiatową. Pan kierownik Andrzejczak dodał, iż projekt 

ulicy Kochanowskiego przewiduje włączenie się do drogi wojewódzkiej. 

Pan Krzysztof Nikodem powiedział, że nie rozumie toku rozumowania niektórych radnych, 

ponieważ raz rzucają propozycję, aby do projektu uchwały włożyć jak najwięcej dróg, a innym 

razem bawią się w ekspertów eliminując każdą z dróg po kolei. 

Radny Hubert Kuszak zapytał, czy ilość zgłoszonych dróg wpływa na konkurencje pomiędzy 

tymi drogami? Pan Paweł Andrzejczak wyjaśnił, że analizując zapis obecnego naboru to jak 

najbardziej tak. 



Radny Wojciechowski podsumował, że być może jest taki pomysł niektórych radnych, aby 

zgłoszona została sama droga Kochanowskiego, jeżeli drogi maja ze sobą konkurować, bo 

przecież pozostałe drogi można z FOGR-u sfinansować. 

Pan Nikodem powiedział, że pewna grupa radnych jest przeciwko rozumowaniu, które 

zaproponowała na początku omawiania tej uchwały. 

Pan radny Janus podkreślił, iż Burmistrz jest zawsze obecny na klubie i projekt uchwały jest 

propozycja klubu. 

Pan Szuberski odpowiedział, że ze względu na szacunek do radnego Janusa, stara się by drogi z 

jego okręgu znalazły się  w projekcie uchwały, a wychodzi na to że radny głosuje przeciwko 

swoim drogom, a cały problem tkwi w tym, że pan Janus stracił pozycje w klubie 

większościowym. 

Pan Chudzicki z poprzedniej kadencji przytoczył konkluzję kiedy zgłaszane były drogi długa i 

Seminarialna oraz Różana. Wtedy pan Janus podkreślił, że nie należy zgłaszać zbyt dużo dróg a 

dzisiejszy tok myślenia jest odwrotny, by składać jak najwięcej dróg. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosku radnego Sebastiana Kupidury o dodanie do par. 1 ust. 1 punktu 5 przebudowa ulicy 

Różanej w Rogoźnie ( II etap ).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (3) 

Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

Pan radny Kuszak poprosił o konkretne wytyczne dotyczące głosowania, a następnie poprosił o 

ogłoszenie przerwy przed głosowaniem. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że każdy przy każdym wniosku głosuje raz i tą droga zostanie 

wyeliminowana droga, która otrzyma najmniej głosów. 

 

Głosowano w sprawie: 
wniosku o zgłoszenie przebudowy ulicy Kochanowskiego w Rogoźnie o dofinansowanie z 

funduszu dróg samorządowych.  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof 

Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 

Zaranek 

NIEOBECNI (3) 

Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

Głosowano w sprawie: 
o budowa drogi w miejscowości Gościejewo nr 27254P oraz odcinka 700m biegnącego od drogi 

DK11 o dofinansowanie z funduszu dróg samorządowych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Krzysztof Nikodem, Paweł 

Wojciechowski 

PRZECIW (7) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam 

Nadolny, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (3) 

Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

Głosowano w sprawie: 
złożenie wniosku przebudowa drogi w miejscowości Parkowo o dofinansowanie z funduszu dróg 

samorządowych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam 

Nadolny, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (4) 

Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Nikodem 

NIEOBECNI (3) 



Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

Głosowano w sprawie: 
złożenie wniosku o przebudowę drogi gminnej w miejscowości Garbratka od skrzyżowania z 

drogą powiatową nr 2027P dł. 1600m o dofinansowanie z funduszu dróg samorządowych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof 

Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 

Zaranek 

NIEOBECNI (3) 

Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia woli na przystąpienie do opracowania wniosków o dofinansowanie z funduszu dróg 

samorządowych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 

Mirosław Kupidura, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł 

Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

BRAK GŁOSU (1) 

Hubert Kuszak 

NIEOBECNI (4) 

Henryk Janus, Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

 

b) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020 
 

Projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik Irena Ławniczak. 

Pan Wojciechowski zapytał, jaka wysokość wolnych środków jest angażowana?  

Pani Ławniczak poinformowała, że w przedstawionych zmianach nie są wprowadzane wolne 

środki i nie zmienia się załącznik nr 3 do uchwały jest to jedynie sprostowanie, a wolne środki 

wprowadzane były poprzednia uchwałą. 



Radny Adam Nadolny przedstawił propozycję Klubu Radnych Działamy dla mieszkańców 

przedstawił propozycję zmian: w dziale 630 " Działalność usługowa" w rozdz. 63095 par. 6050 " 

Wydatki inwestycyjne" zadanie " wykonanie placu zabaw Owieczki" zmniejszenie o kwotę 

21.093,89 zł z i tą kwotę przeznaczyć na nw. zadania: 1. Przebudowa ul. Prusa z 

uwzględnieniem budowy progru zwalniającego na kwotę 5.000 zł zmiany dot. 60016 w 

paragrafie 6050 2. Przebudowa bydynku socj. na terenie Parku wiejskiego Gościejewo ka kwotę 

3.000 zł zmiana dot. rozdział 92109 w par. 6050 3. Zakup i montaż piłkochwytów na boisku w 

Słomowie na kwotę 7.000 zł zmiana dot. rozdz. 92601 w par. 6050. 4. Zwiększenie planu na 

zadaniu " Budowa oświetlenia drogowego na terenie G. Rogoźno" o kwotę 6.093,89 zmiana dot. 

rozdz. 99015 w par 6050 plan po zmianach wyniesie 366.361,89 zł ). 

Pan radny Wojciechowski w zastępstwie nieobecnego radnego Janusa zapytał, ile jest wolnych 

środków w budżecie, ponieważ chciał zaproponować zwiększenie o 50 tys zł na zadanie 

wykonanie placu zabaw Owieczki.  

Pani skarbnik poinformowała, że na poprzedniej sesji zostały przesunięte środki wprowadzając 

kwotę 21.093,89 zł ze środków niewygasających, które na 30 czerwca były przekazane na 

rachunek bieżący, a które były przekazane na wniosek kierownika wydziału na wydatki bieżące. 

Pan Wojciechowski zapytał, czy autorzy wniosku chcą zrezygnować całkowicie z tego zadania i 

zapytał dlaczego?  

Pan Adam Nadolny podsumował, iż jest to pokłosie zachowania niektórych radnych. 

Pan Paweł Wojciechowski odpowiedział, iż argumentacja radnego Nadolnego wcale go nie 

zaskakuje, a dzielenie dzieci na lepszych i gorszych w gminie to jest coś nieprzyzwoitego. Są 

wolne środki w wysokości ponad 800 tys zł i nie należy szczędzić 20 tys  na plac zabaw dla 

dzieci. 

Burmistrz wspomniał, że środków zabraknie ponieważ brakuje na oświatę, a w obecnej chwili 

wolne środki są wydawane bardzo ostrożnie i są czynione inne zabiegi, żeby środki finansowe 

pozyskać. 

Radny Nadolny podkreślił, iż w innych miejscowościach też są dzieci i placów zabaw nie ma 

albo są mizerne, po drugie bezpieczeństwo i oświetlenie tez są ważnymi rzeczami, co radny 

Wojciechowski często podkreśla, a dziś kręci w inną stronę. Być może będzie taki czas, że do 

tego zadania Rada wróci. 

Radny Wojciechowski podkreślił, że wszelkie działania popiera jednak nie takim kosztem i 

zaproponował, by te zadania wykonać z wolnych środków. 

Pani skarbnik podkreśliła, że z wolnych środków nie można już ruszyć ani złotówki, bo będzie 

problem, żeby dołożyć do oświaty. 

Pan Hubert Kuszak zapytał, czy autor wniosku zna konkretny koszt piłkochwytów?  



Pan Nadolny wskazał, że jest to koszt od 7 do 9 tys zł, w zależności od wielkości boiska. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Wojciechowskiego o zarządzenie 15 minut przerwy w obradach..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 

PRZECIW (7) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (4) 

Henryk Janus, Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

Pan radny Sebastian Kupidura stwierdził, że nie pojmuje toku rozumowania ponieważ grupa 

radnych już raz wniosła środki na Owieczki a teraz je zabiera, a jak sięgnąć pamięcią to plac w 

Siernikach kosztował blisko 20 tys zł i można by zrobić za taką kwotę jaka jest. 

 

Głosowano w sprawie: 
Głosowano w sprawie: Klubu Radnych Działamy dla mieszkańców w dziale 630 " Działalność 

usługowa" w rozdz. 63095 par. 6050 " Wydatki inwestycyjne" zadanie " wykonanie placu zabaw 

Owieczki" zmniejszenie o kwotę 21.093,89 zł z i tą kwotę przeznaczyć na nw. zadania: 1. 

Przebudowa ul. Prusa z uwzględnieniem budowy progru zwalniającego na kwotę 5.000 zł 

zmiany dot. 60016 w paragrafie 6050 2. Przebudowa bydynku socj. na terenie Parku wiejskiego 

Gościejewo ka kwotę 3.000 zł zmiana dot. rozdział 92109 w par. 6050 3. Zakup i montaż 

piłkochwytów na boisku w Słomowie na kwotę 7.000 zł zmiana dot. rozdz. 92601 w par. 6050. 

4. Zwiększenie planu na zadaniu " Budowa oświetlenia drogowego na terenie G. Rogoźno" o 

kwotę 6.093,89 zmiana dot. rozdz. 99015 w par 6050 plan po zmianach wyniesie 366.361,89 zł ).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

PRZECIW (3) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 

NIEOBECNI (4) 

Henryk Janus, Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

 



Głosowano wniosek w sprawie: 
radnego Pawła Wojciechowskiego o zwiększenie o kwotę 50.000 zł z wolnych środków z 

budżetu na budowę placu zabaw w Owieczakch..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (4) 

Henryk Janus, Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Pawła Wojciechowskiego o dodanie oświetlenie ul. Za jeziorem i w 

Gościejewie droga 273520P oraz zaktualizowanie dokumentacji na ul. Leśnej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (4) 

Henryk Janus, Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Pawła Wojciechowskiego na prośbę radnego Henryka Janusa o dodanie do listy 

wykonania gminnego Oświetlenia przy drodze 2026P w Gościejewie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam 



Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (4) 

Henryk Janus, Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Pawła Wojciechowskiego na prośbę radnego Henryka Janusa o zaangażowanie 

kwoty 150.000 zł na wykonanie oświetlenie drogowego w gminie Rogoźno posiadających 

dokumentacje techniczną.  

Po sformułowaniu wniosku pani skarbnik podkreśliła, iż ma nadzieję, że radny wie, iż we 

wrześniu będzie trzeba dołozyc do oświaty 6%. 

Pan Wojciechowski wskazał, że przecież są jeszcze wolne środki i środki z dywidendy spółki 

Megawat. 

Burmistrz poinformował, że dywidenda została już przekazana na inne zadanie i radny powinien 

o tym wiedzieć. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Sebastian Mirosław Kupidura, Paweł Wojciechowski 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Hubert Kuszak 

NIEOBECNI (4) 

Henryk Janus, Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 

 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2020.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Sebastian 

Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 

Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

NIEOBECNI (4) 

Henryk Janus, Roman Kinach , Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka 



 

 

4. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący zamknął obrady trzykrotnym uderzeniem Laska Przewodniczącego. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Rogoźnie 

  

 

Przygotował(a): Anna Mazur 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


